
NSBF- protokoll Nr 3/2022 fört vid styrelsemöte 220614 kl. 20.00 – 21.35

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Majlis Israelsson NOR, Britta 
Westergaard LUL, Tomas Lundbäck KLX, Håkan Jonsson SUN, samt Gun-Britt Jansson SKL.

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning godkändes.

3. Val av justerare jämte ordförande

Majlis Israelsson valdes att justera protokollet.

4. Föregående protokoll

Godkändes och läggs till handlingarna.

5. Analys DM

Vi konstaterar att vi måste se över TB. Ett förslag kommer att läggas fram till 
höstmötet. Det gäller både skyttet samt antalet lag i varje klass för att få DM status.

Framtida DM bör diskuteras på höstmötet. Att ha kunnigt sekretariat förkortar 
dagarna mycket. Håkan och Anders tar fram ett utbildningsmaterial för sekretariat.

6. Damläger

Ett damläger för hela distriktet kommer att ske i Umeå 5–6 november. Troligtvis blir 
det från lunch till lunch. Vi kommer att ha olika gäster samt boulespel. En gemensam 
middag samt boende blir det på kvällen. Det är planen hitintills.



7. Återstartsstöd 2.0

Finns det goda idéer hos föreningar eller distriktet så finns det pengar att söka från 
SBF. Kravet är att syftet med ansökan är att få igång sporten igen efter pandemin. En 
del av pengarna ska användas till en höstkonferens. SBF:s höstkonferens blir den 24–
25 september i Stockholm. 4 från varje distrikt blir inbjudna samt alla kommittéer.

8. ”Ren vinnare”

Är en digital utbildning runt antidoping. Den är i moduler så man kan dela upp den i 
omgångar om man vill. Varje styrelse och alla domare borde genomföra den varje år. 
Vår styrelse kommer att gå den under sommaren.

9. Regionala veterantävlingar

Synpunkter har framförts att eftersom alla regionala tävlingar sker i öppen klass så 
har man inte ”nytta” av rankingen vid DM och SM. När det gäller seedning till DM tas 
hänsyn till veteraner och ranking. Till höstträffen kommer vi att lägga ett förslag om 
egen ranking för veteraner i NSBF att användas till DM och övriga tävlingar.

10. Svenska Cuper

Intresset att arrangera samt delta i tävlingen är lågt i distriktet. Med de nya 
bestämmelserna om direktutslagning samt resekostnader gör att få anmäler sig.

11. Seriespel

Önskemål om att det ska gå anmäla fler lag till div 4 har lagts fram. Frågan tas upp på 
höstträffen.

12. Föreningsträff

NSBF:s föreningsträff blir den 12–13 november i Umeå.

13. Personliga mailadresser



På Förbundsmötet kom frågan upp om vi som distriktsstyrelse vill ha personliga mail 
via svenskboule.se. Styrelsen tycker inte att det är nödvändigt för vår del.

14. Nästa möte

Blir den 15 augusti kl. 18.30.

15. Övriga frågor

Vi har fått en fråga om man via distriktets hemsida skulle kunna söka spelare till 
tävlingar. Styrelsen tycker att det är upp till föreningarna att uppmana spelare att 
höra av sig till den arrangerande klubben om man saknar en medspelare.

16. Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet.

Vid protokollet                                 Justeras                             Justeras

Gun-Britt Jansson                             Ole Jansson                     Majlis Israelsson


